

1. Record Nr.	UNINA9910677165403321
Autore	Syropoulos Apostolos
Titolo	A modern introduction to fuzzy mathematics / / Apostolos Syropoulos, Theophanes Grammenos
Pubbl/distr/stampa	Hoboken, New Jersey : , : Wiley, , [2020] ©2020
ISBN	1-119-44530-2 1-119-44529-9 1-119-44532-9 9781119445326
Descrizione fisica	1 online resource (xvii, 363 pages) : illustrations
Disciplina	510
Soggetti	Fuzzy mathematics
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Nota di bibliografia	Includes bibliographical references and indexes.
Sommario/riassunto	"This book aims to fill a gap in fuzzy mathematics literature by presenting recent developments and also discussing what has been done so far in the field. The book contains 12 chapters. Chapter 1 introduces the reader to the basic ideas behind fuzzy sets. The authors explain what vagueness is and how it is different from other related ideas such as imprecision. Chapter 2 introduces the various forms, as well as the basic operations between fuzzy sets. In addition, the authors discuss the extension principle and introduce fuzzy numbers and the basic arithmetic operations between them. Next, Chapter 3 covers fuzzy relations and discusses their properties, while Chapter 4 introduces the notions of fuzzy predicate, fuzzy logics, ordinary fuzzy logical connectives, as well as t-norms and t-conorms. Fuzzy proof theory and related ideas are also covered in this chapter. Generalized measure theory is discussed in Chapter 5, while Chapter 6 introduces a fuzzy version of a statistical theory. Fuzzy grammars, fuzzy languages, and fuzzy automata are covered in Chapter 7, while Chapter 8 examines fuzzy Turing machines. Next, Chapter 9 discusses fuzzy multisets, while Chapter 10 introduces fuzzy algebraic structures and

related ideas. Chapter 11 covers fuzzy calculus. Finally, in Chapter 12 the authors examine fuzzy topology and the properties of fuzzy topological spaces, as well as fuzzy metric spaces"--

2. Record Nr.	UNINA9910888070303321
Autore	Socialpolitik Verein für
Titolo	Neue Untersuchungen über die Wohnungsfrage in Deutschland und im Ausland. : Erster Band: Deutschland und Österreich. Zweite Abteilung. Hrsg. vom Verein für Socialpolitik. (Schriften des Vereins für Socialpolitik XCV)
Pubbl/distr/stampa	Berlin : , : Duncker & Humblot, , 2022 ©1901
ISBN	9783428573424 3428573420
Edizione	[1st ed.]
Descrizione fisica	1 online resource (373 pages)
Collana	Duncker & Humblot reprints
Soggetti	Housing policy Germany
Lingua di pubblicazione	Tedesco
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Nota di contenuto	Vorwort. -- Inhaltsverzeichnis. -- Erster Teil. Gesetzliche und polizeiliche Maßregeln zur Verbesserung der Wohnungsverhältnisse. -- Die Beaufsichtigung der vorhandenen Wohnungen (inkl. Sanierung oder Beseitigung ungesunder (Quartiere). Von Medizinalrat Dr. I. I. Reincke in Hamburg. -- 1. Die an die Wohnungen zu stellenden Anforderungen. -- a) Die Beschaffenheit der Wohnungen. -- b) Benutzung der Wohnungen. -- 2. Der Geltungsbereich der Vorschriften. -- 3. Die Organe der Wohnungsbeaufsichtigung. -- 4. Die Befugnisse und Pflichten der beaufsichtigenden Organe. -- 5. Die Erfolge der Wohnungsbeaufsichtigung. -- 1. Lichtzufuhr. -- 2. Luftzufuhr. -- 3. Der Zustand der Abtritte. -- 4. Etwaige Feuchtigkeit. -- 5. Die mangelnde Höhe der Räume. -- 6. Beschaffenheit der Fußböden und Decken. -- 7. Zustand der Treppen. -- 8. Gesamter baulicher Zustand der Wohnung. -- 9. Die Breite und

Höhe des Zuganges zu den Höfen. -- Nachtrag. -- Die Beaufsichtigung der vorhandenen Wohnungen. Von Oberbürgermeister Zweigert, Essen. -- Die bisherige Wohnungspolitik und ihre Erfolge in Österreich und Deutschland. -- Die Handhabung der Wohnungsinspektion in der Stadt Wien. -- Anlage I. Großherzoglich Hessisches Gesetz. -- Anlage II. Polizeiverordnung. -- Anlage III. Anweisung zur Ausführung der Wohnungspolizeiverordnung. -- Anlage IV. Besondere Beilage zum Stück VII des Amtsblatts der Königlichen Negierung zu Münster. Ausgegeben Münster, den 14. Februar 1901. -- Anlage V. -- Anlage VI.

Sommario/riassunto

This book, published in 1901, is a comprehensive examination of housing issues in Germany and Austria, focusing on legal and policy measures to improve living conditions. It explores topics such as building regulations, sanitation, and housing rights, with contributions from various experts in the field. The book aims to address the needs of the lower classes in urban areas and discusses the role of government intervention in ensuring healthy living environments. It is intended for policymakers, social reformers, and academics interested in urban planning and social policy.
